
Nyvald ordförande Margit! Grattis! till dig och oss medlemmar. Hur känns det? 
-som alltid när man går in i en ny roll känns det spännande och lite pirrigt förstås! 

För den som inte känner dig så väl. Vem är Margit? 
- Margit blir 67 nu i vår, har varit pensionär ett par år, har jobbat som chef/ledare/projektledare 
inom landsting och region i många år. Har även arbetat ideellt i flera styrelser. Har också uppdrag 
för förvaltningsrätten. Från början hästmänniska, har haft egna hästar i många år, men inte nu 
längre, men rider fortfarande. Hundar har också funnits med men det är först nu med min lille 
Sixten som jag börjat träna på riktigt, vi tränar hoopers och nosework.  Jag har varit medlem i 
UBHK i tre år, och suttit i styrelsen lika länge, halkade in på ett bananskal kan man säga då jag 
råkade svara på ett mejl. Är gift, har två barn och tre barnbarn, bor både mitt i stan och i stugan 
vid havet.  

Vad var det som lockade dig att ta på dig rollen som ordförande? 
- en mycket eƯektiv och energisk valberedning gjorde att jag tackade ja till en nominering till 
ordförandeposten. 

Vilka är de största utmaningarna du ser framför dig i den här rollen? 
- den största utmaningen är att få hela styrelsen att bli ett team som delar på ansvar, drar åt 
samma håll och tycker det är roligt!  

Vilka mål eller versioner har du för klubben under din tid som ordförande? 
- ett tydligt mål är förstås att få Nydala att fungera så bra som möjligt för alla medlemmar.  

Vilka förändringar/förbättringar hoppas du kunna driva igenom under ditt år? 
- när det gäller förbättringar eller förändringar tycker jag det är viktigt att vi alla påminner oss om 
att det är väldigt mycket som fungerar fantastiskt bra och att det finns ett stort engagemang 
bland våra medlemmar. Men jag tror att vi kan bli ännu bättre på att ta emot nya medlemmar, 
klubben växer hela tiden men det är inget man kan ta för givet att det alltid kommer att vara så. Vi 
kan alltid förbättra kommunikationen och jag tycker vi borde ha större engagemang i ÖND/SBK, 
vi är ju Norrlands största klubb! 

Vad tycker du är den störta styrkan hos din styrelse just nu? 
- vi känner ju inte varandra än i den nya styrelsen, men jag tycker att valberedningen har gjort ett 
bra jobb då det finns personer med lång erfarenhet i klubben, och unga personer som kan bidra 
med nya perspektiv, det är bra förutsättningar. 
- för att vi ska vara relevanta även i framtiden tror jag det är viktigt att lyfta fram den bredd som 
finns hos oss, och den gedigna kompetens och erfarenhet som vi har. Omvärlden förändras och 
det blir fler aktörer som konkurrerar om hundägarnas intresse. Även samarbetet med Umeå 
hundungdom är viktigt, där har vi vår framtid.   

Vilka frågor/teman ser du mest relevanta för klubbens framtid? 
- man brukar säga att föreningsarbete är som att gå en grundkurs i demokrati, man behöver ha 
koll på stadgarna, förstå att de stora besluten faktiskt ska tas av medlemmarna. Ordförande har 
en särskild roll i att leda styrelsens arbete, företräda föreningen utåt, har utslagsröst om det blir 
omröstning men har i övrigt inte större beslutsbefogenheter än andra ledamöter. Återigen - det är 
ett lagarbete. 

Vad skulle du vilja att folk säger om dig när du avslutar din tid som ordförande? 
- ja vad ska man svara på det??? Det var i alla fall ordning och reda kanske... 

Vi önskar Margit och hela den nya styrelsen ett stort lycka till. 걭걮걯거趐趔趑趕趒趖趗趘趙趓 


